

No. 32182. Marshall Islands and United Nations (United Nations Development Programme)

BASIC AGREEMENT CONCERNING ASSISTANCE BY THE UNITED NATIONS DEVELOPMENT PROGRAMME TO THE GOVERNMENT OF THE MARSHALL ISLANDS. MAJURO, 14 JANUARY 1994 [*United Nations, Treaty Series, vol. 1890, I-32182.*]

AGREEMENT BETWEEN THE UNITED NATIONS DEVELOPMENT PROGRAMME AND THE GOVERNMENT OF THE REPUBLIC OF THE MARSHALL ISLANDS TO AMEND THE AGREEMENT BETWEEN THE PARTIES, SIGNED IN THE REPUBLIC OF THE MARSHALL ISLANDS (MAJURO) ON 14 JANUARY 1994, RELATING TO UNDP'S ASSISTANCE TO THE COUNTRY. MAJURO, 4 JULY 2011

Entry into force: 4 July 2011 by signature

Authentic text: English

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 3 October 2011

N° 32182. Îles Marshall et Organisation des Nations Unies (Programme des Nations Unies pour le développement)

ACCORD DE BASE RELATIF À UNE ASSISTANCE DU PROGRAMME DES NATIONS UNIES POUR LE DÉVELOPPEMENT AU GOUVERNEMENT MARSHALLAIS. MAJURO, 14 JANVIER 1994 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1890, I-32182.*]

ACCORD ENTRE LE PROGRAMME DES NATIONS UNIES POUR LE DÉVELOPPEMENT ET LE GOUVERNEMENT DE LA RÉPUBLIQUE DES ÎLES MARSHALL MODIFIANT L'ACCORD ENTRE LES PARTIES, SIGNÉ EN RÉPUBLIQUE DES ÎLES MARSHALL (MAJURO) LE 14 JANVIER 1994, RELATIF À L'ASSISTANCE DU PNUD AU PAYS. MAJURO, 4 JUILLET 2011

Entrée en vigueur : 4 juillet 2011 par signature

Texte authentique : anglais

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : d'office, 3 octobre 2011